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1/57( Kommunestyret

SØKNAD OM FRITAK FRÅ FORLIKSRÅDET - GUDRUN SOLSTAD THOKLE

Administrasjonen si tilråding:
Gudrun Solstad Thokle får fritak frå sitt verv som varamedlem iforliksrådet.

 blir valt som nytt varamedlem.

Vedleggsliste:
Søknad frå Gudrun Solstad Thokle, datert 14.06.18

Saksopplysningar:
Gudrun Solstad Thokle ber om at ho får fritak frå sitt verv som vara i forliksrådet av
omsyn til sitt daglege arbeid. Ho blei valt for perioden 1.1.2017-31.12.2019. Etter at ho blei
valt til å vere vara, har ho skifta jobb: Ho er no teamkoordinator for ambulant allmenteam, og
har ein del akutte jobboppdrag. Ho skriv at dette er vanskeleg å koordinere med vervet som
varamedlem i forliksrådet.

Etter domstollova § 27 skal det vere eit forliksråd i kvar kommune. Forliksrådet skal ha tre
medlemer og like mange varamedlemer. Det skal veljast både kvinner og menn både som
medlemer og varamedlemer. Varamedlemene skal innkallast i den rekkefølgja oppnemninga
viser. Kommunestyret vel eitt av medlemene til leiar.

Forliksrådsmedlemene må vere norske statsborgarar som er vederheftige og ikkje er
frådømde røysterett.

§ 56 i domstollova stiller følgjande vilkår til den som kan veljast:
Vedkomande må ha fylt 25 år.

LI Vedkomande må vere under 70 år ved valperioden sin start
LI Det skal veljast personar som er særskilt egna til oppgåva, og som behersker norsk

skriftleg og munnleg godt.
Den som ikkje bur i kommunen kan nekte å ta i mot val.



Forliksrådet har p.t. følgjande samansetjing:
Petter Espe (leiar)
Torill Rødven Eide (medlem)
Håvard Strand (medlem)

Magnar Sunde (varamedlem)
Gudrun Solstad Tokle (varamedlem)
Rebecca Riise Bjerknes (varamedlem)

Vurdering og konklusjon:
Gudrun Solstad Thokle får fritak frå sitt verv som varamedlem i Forliksrådet og det blir valt
eit nytt varamedlem i hennar stad.

Rune Sjurgard
Rådmann

Utskrift av endeleg vedtak:
Leiar i Forliksrådet
Gudrun Solstad Thokle
Den som blir valt

Inger-Johanne Johnsen
sektorsjef kultur og service



* dQ.(2,6j.„909 5/

Søre Sunnmøre IKT—Styremøte nr. 3-2018

Dato :
Tid:

07.09.2018
13.00 —16.00

Stad: Volda Rådhus

Inviterte: Andreas Nørve, Vanylven kommune (styreleiar)
Dag Vaagen, Sande kommune
Olaus-Jon Kopperstad, Herøy kommune

Verner Larsen, Ulstein kommune
Einar Vik Arset, Ulstein kommune

Ragnhild Velsvik Berge, Hareid kommune
Rune Sjurgard, Volda kommune
Wenche Solheim, Ørsta kommune
Guttorm Rimstad, dagleg leiar SSIKT
Bodill Skeide, Revisor (sak 19-2018)

Til stades: Andreas Nørve, Vanylven kommune (styreleiar)

Olaus-Jon Kopperstad, Herøy kommune
Verner Larsen, Ulstein kommune
Einar Vik Arset, Ulstein kommune
Ragnhild Velsvik Berge, Hareid kommune
Rune Sjurgard, Volda kommune
Wenche Solheim, Ørsta kommune

Guttorm Rimstad, dagleg leiar SSIKT
Bodill Skeide, Revisor (sak 19-2018)

Ikkje til stades: Dag Vaagen, Sande kommune

Styret var beslutningsdyktig, jf. vedtektene

Saksliste:

Godkjenning av innkalling, val signering av styreprotokoll
Godkjenning av referat frå sist møte

Styresak 19-2018, Endring i vedtektene, opptak av lån i SSIKT
Styresak 11-2018, lokalar SSIKT
Styresak 20-2018, budsjett SSIKT2019
Orienteringssaker, dagleg leiar orienterer

Godkjenning av innkalling, val signering av styreprotokoll

Innkallinga og sakliste til styremøte vert godkjent.

Ragnhild Velsvik Berge og Andreas Nørve er valt til å signere styreprotokollen.

Eventuelle merknadar:

Godkjenning av referat frå sist møte
Referat og protokoll frå sist styremøte vert godkjent.

Eventuelle merknadar:



Styresak 19-2018, Endring i vedtektene, opptak av lån i SSIKT

Saksutgreiing:
Sjå vedlegg : Notat opptak av lån i SSIKT

Forslag til vedtak:

Selskapets vedtekter $13 , nytt punkt vert lagt til:
3. Selskapet kan ta opp lån for å finansiere investeringar knytt til drifta av selskapet. Låneopptak
skal basere seg på vedteke budsjett i styret.
Låneopptaket skal godkjennast i kommunestyret til alle deltakarkommunane.

Vedtak:
Selskapets vedtekter $13 , nytt punkt vert lagt til:
3. Selskapet kan ta opp lån for å finansiere investeringar knytt til drifta av selskapet. Låneopptak

skal basere seg på vedteke budsjett i styret. Maksimalt låneopptak i selskapet er Kr. 60.000.000.-
Låneopptaket skal godkjennast i kommunestyret til alle deltakarkommunane.

Stemmeresultat:
Samrøystes vedteke.

Styresak 11- 2018, lokalar SSIKT







Saksutgreiing:







Viser til tidlegare utsendt informasjon.







Vedlegg: lokasjon SSIKT.xlsx







Vedtak frå siste styremøte:







Lagt fram av Andreas Nørve.







Saka vert utsatt til neste styremøte.







Forslag til vedtak:







Drøfting i saka:







Dagleg leiar gjekk gjennom tilboda:







HeroyKvadratUlsteinKvadrat




Hared Kvadrat




ørsta <vadrat




kontorplassar/moterom/kanune 326 600,00 kr284289 003,00 kr 446 185 250,00 kr




285 495 246,00 kr




499

verkstad/lager 24 800,00 kr124-kr 76 42 000,00 kr




123





Eventuelle felleskostnadar 72 000,00 kr







Kantine stort moterom -kr 73






Total kostnad pr, år 423 400,00 kr289 000,00 kr




227 250,00 kr




495 246,00 kr




Dagens avtale med Hare d 185 000,00 kr185 003,00 kr




185 000,00 kr




185 000,00 kr




Sum totalt608 400,00 kr -408474 000,00 kr - 595 412 250,00 kr - 405 680 246,00 kr




499

Inflyttings klart01.10.201801.08.2018




01.11.2018




Etter avtale med ørsta




Dagleg leiar vurderer Hareid som det beste tilbodet.







Wenche Solheim reduserte ørsta sitt tilbod med 50%









Det var einigheit om å gå for ei 3 års leigekontrakt

Dagleg leiar vart oppmoda om å prioritere lokala utan omsyn til pris, dei vart då rangert slik:

Hareid

ørsta (forutsett tilgang på kommunal fiber)

Ulstein

Følgande forslag til felles kontor lokalar vart lagt fram for avstemming:

Frå Rune Sjurgard: Hareid

Frå Einar Vik Arset: Ulstein
Frå Wenche Solheim: ørsta

Vedtak:

Ulstein vert nytt felles kontorlokale for SSIKT.
Leige perioda vert sett til 3 år.

Stemmeresultat:

Hareid: Ragnhild Velsvik Berge, Rune Sjurgard

ørsta: Wenche Solheim
Ulstein: Olaus-Jon Kopperstad, Einar Vik Arset, Andreas Nørve

Protokoll tilførsel frå Olaus-Jon Kopperstad: Fleirtalet i styret held fast på at lokala til SSIKTskal

være kommunale eller kommunalt disponert samt ligge i eit sentrum.

Styresak 20- 2018, budsjett SSIKT2019

Saksutgreiing:

Vedlegg:
budsjett drift 2019
Fordeling 2019

Investerings budsjett 2019

Kommentar til SSIKTbudsjett 2019

Forslag til vedtak:
Drift og investerings budsjett vert vedteke.

Drøfting i saka:
Det vart lagt inn mindre endringar i investerings budsjettet.

Det er forventa at interkommunale samarbeid reduserer sine kostnadar på lik linje med

eigarkommunane.

Vedtak:
Drift og investerings budsjett vert vedteke, med dei endringar som vart gjort i møte.

Dagleg leiar sender ut revidert budsjett.

Stemmeresultat:



Samrøystes vedteke.

Orienteringssaker, dagleg leiar orienterer

Orienterings saker:

oGenerelt om drifta, med utgangspunkt i månadsrapporten

oEndring av personalansvar

oSak om sikkerhet (Rune)
oSak om prioritering av oppgåver (Rune)

oKva gjer vi når ikkje alle kommunene er einige? (Andreas)

Forslag til vedtak:

Ikkje vedtak sak

Vedtak:

Ikkje vedtak sak

Stemmeresultat:

Protokollen er godkjent:

Dato: Stad:

signatur: signatur:

Ragnhild Velsvik Berge Andreas Nørve


